

Title (en)

Sealing lipstick case

Title (de)

Abgedichtete Lippenstifthülse

Title (fr)

Etui pour rouges à lèvres étanche

Publication

**EP 0709043 A1 19960501 (FR)**

Application

**EP 95402377 A 19951025**

Priority

FR 9412959 A 19941028

Abstract (en)

The holder consists of a body (1) containing a rotary mechanism with a metal sleeve (5) to push the lipstick up, and a cap (6). Both the body and cap have a seal (9,11) which is applied against the outer surface of the metal sleeve. Each of the seals is made from a supple synthetic material with an elastic memory effect. The cap seal (11) is attached to the cap's inner surface by ultrasonic welding, and the body seal (9) is made in one piece with a centering collar (2) which is attached to the body in the same way.

Abstract (fr)

L'invention concerne un étui pour rouge à lèvres comprenant un corps 1 dans lequel peut être monté un bâton de rouge à lèvres coulissant dans un mécanisme élévateur par système rotatif comportant un cylindre métallique protecteur 5 renfermant le tube de rouge à lèvres et une coiffe 6. L'invention consiste en ce que le corps 1 de l'étui comporte au moins une garniture d'étanchéité inférieure 9, 12 et la coiffe 6 comporte au moins une garniture d'étanchéité supérieure 11. Application aux emballages pour rouges à lèvres. <IMAGE>

IPC 1-7

**A45D 40/06; A45C 13/00**

IPC 8 full level

**A45C 13/00** (2006.01); **A45D 40/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45C 13/008** (2013.01); **A45D 40/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 960034 C 19570314 - SCHELLER WERKE G M B H DR
- [A] EP 0332593 A2 19890913 - CARDIA ENNIO
- [A] US 2840231 A 19580624 - REICHENBACH HOWARD F

Cited by

FR2763810A1; EP1059048A1; US6457223B1; WO9853720A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

**EP 0709043 A1 19960501; EP 0709043 B1 19990602**; DE 69510003 D1 19990708; FR 2726165 A1 19960503; FR 2726165 B1 19970103

DOCDB simple family (application)

**EP 95402377 A 19951025**; DE 69510003 T 19951025; FR 9412959 A 19941028